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 تاکسی های هوایی
 در بهمن سال 99 شروع 

به کار خواهند کرد

از محل جریمه متخلفان کرونا، 
تاکنون چقدر به حساب وزارت 

بهداشت واریز شده است؟

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی فارس:

 اعتبارات عمرانی پیشنهادی 
 فارس در بودجه سال آینده

 ۴۲ درصد رشد دارد

فرمانده انتظامی فارس مطرح کرد؛

 دادگاهی شدن متخلف
 ۳۲۰۰ میلیاردی در فارس
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درخواست انجمن مددکاران 
 اجتماعی از آستان قدس

  و بنیاد مستضعفان برای تهیه
 تبلت دانش آموزان نیازمند
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مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل 
شهرداری شیراز خبر داد؛

 شرکت شهرداری شیراز
 در هشتمین دوره کنفرانس 

 بین المللی شهرهای 
هوشمند بخارست

صفحه1

نماینده مجلس:

 پیش بینی کسری 
۲۳۰ هزار میلیارد 

تومانی بودجه برای 
سال آینده

همراه با تحلیل خبر
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رئیس سازمان بازرسی کشور:

مردم  از  بخشی  فقر  به  اشاره  با  کشور  کل  بازرسی  سازمان  رئیس 
بندر  صباغان  )شهرک  بی  کمپ  منطقه  در  گفت:  خوزستان   استان 
بسیار  که  بودیم  شاهد  مردم  زندگی  از  را  صحنه هایی  خمینی(  امام 
تأسف برانگیز بود. نمی دانم آیا فرماندار یا استاندار این مناطق را دیده اند؟! 
اینکه کنار این همه ثروت ملی شاهد این سطح از فقر باشیم باید مایه خجالت 

مسئولین باشد.
الاسلام  حجت  کشور،  کل  بازرسی  سازمان  از  نقل  به  ایسنا،  گزارش   به 
والمسلمین درویشیان در ادامه سفر به استان خوزستان به شهرستان ماهشهر 
و بندر امام خمینی )ره( رفته است بعد از بازدید میدانی از مناطق مختلف، 
طی نشستی با مدیران این شهرستان و تعدادی از مدیران استان خوزستان در 
جلسه اداری شهرستان ماهشهر گفت: مشکلات اساسی استان خوزستان را 
می توان در سه مسئله و موضوع خلاصه کرد که یکی بحث آب و فاضلاب 
است. علاوه بر شبکه فاضلاب، خود آب شرب هم یکی از مشکلات استان 
است. برخی مناطق استان و حتی بخش هایی از شهر اهواز دارای آب شرب 
آلوده است که باعث تأسف است. تأمین آب شرب سالم از اولیات حقوق 

عامه مردم است.
رئیس سازمان بازرسی کل کشور با اشاره به مشکلات فاضلاب شهرهای 
استان گفت: مشکل فاضلاب مختص به اهواز نیست و شهرهای دیگر استان 
هم با این مشکل مواجه هستند. از شهرهای آبادان و خرمشهر نیز خواسته 
شده که مشکلات فاضلاب این شهرها را نیز بررسی کنیم؛ بنابراین باید فکر 

جدی برای آب آشامیدنی و فاضلاب این استان شود.
وی با بیان اینکه »مشکل اصلی دیگر استان خوزستان بحث اشتغال است« 
بود.  عمومی  مطالبه  اشتغال  رفتیم،  بازدید  برای  جا  هر  کرد:  خاطرنشان 
از  هم  اشتغال  است.  آب گرفتگی  بحث  به  راجع  ما  مأموریت  درحالی که 
حقوق عامه است. باید زمینه اشتغال برای شهروندان فراهم شود. مخصوصاً 
در منطقه ای که ۲۳ واحد پتروشیمی فعال است که خودش زمینه اشتغال 
استان در  بومیان  اشتغال  میزان  تا  استان گفته ایم  بازرسی کل  به  ما  است. 
پتروشیمی های منطقه را بررسی کنند. به کارگیری نیروهای بومی و محلی 
حتماً باید در اولویت شرکت های نفتی و پتروشیمی قرار بگیرند. باید راجع 
به این مشکل فکر شود. چراکه معنی ندارد در این منطقه شاهد این حجم 

از بیکاری باشیم.
استان  مردم  از  بخشی  فقر  به  اشاره  با  درویشیان  حجت الاسلام والمسلمین 
گفت: در منطقه کمپ بی )شهرک صباغان بندر امام خمینی( صحنه هایی 
نمی دانم آیا  بود.  بسیار تأسف برانگیز  بودیم که  از زندگی مردم شاهد  را 
فرماندار یا استاندار این مناطق را دیده اند؟! اینکه کنار این همه ثروت ملی 
برابر آمار  باشد.  مایه خجالت مسئولین  باید  باشیم  فقر  از  این سطح  شاهد 
استان  میلیارد تومان بدهی عوارض آلایندگی  بازرسی، چند هزار  سازمان 

است ولی در استان منطقه ای است که درشان زندگی انسان نیست.
بررسی  کشور  کل  بازرسی  سازمان  و  قضائیه  قوه  وظیفه  گفت:  وی 
کوتاهی ها و قصورها و برخورد قانونی با عاملان این کوتاهی ها است ولو 

آنکه ۱۰ سال از آن گذشته باشد. به هرحال آنچه مشخص است اینجا حقوق 
مردم تضییع شده است و عامل این تضییع باید پاسخگوی عملکرد خود باشد.

این مشکلات  بازرسی کل کشور در خصوص راه حل رفع  رئیس سازمان 
هم گفت: راهکار اول این است که باید یک بررسی فوری در مناطقی که 
یک نمونه اش را امروز در بندر امام خمینی )ره( بازدید کرده ایم، صورت 
بگیرد و با کمک منطقه ویژه، بنیاد مسکن، ستاد اجرایی فرمان امام و ... 
مرکز  از  هم  بازرسی  سازمان  شود.  حل  مناطق  این  مشکلات  فوریت  با 
اعتبارات استان نظیر عوارض آلایندگی و اختصاص ۳ درصد درآمد نفت 

را پیگیری می کند.
در  تسریع  می کند،  پیگیری  سازمان  که  دیگری  موضوع  داد:  ادامه  وی 
پرداخت علی الحساب خسارت به خسارت دیدگان سیل با اولویت کسانی 
این  مسکن  بنیاد  است  شده  قرار  است.  دیده اند،  را  خسارت  بیشترین  که 
موضوع را دنبال کند و دولت هم امروز مبلغی را پیشنهاد داده که قرار است 
فردا بررسی شود. البته آن مبلغ دردی از مردم این منطقه دوا نمی کند و باید 

از تمام ظرفیت منطقه هم استفاده شود.
فاضلاب  مشکل  رفع  درباره  همچنین  درویشیان  حجت الاسلام والمسلمین 
نظر  مبالغ در  افزایش تورم و گرانی های سالانه،  به  با توجه  استان گفت: 
گرفته بسیار کم است. باید هم استاندار و هم نمایندگان محترم این استان 
به صورت واحد پیگیری نمایند تا حداقل یک مشکل در یک منطقه برای 
راهکاری  باید  هم  سطحی  آب های  خصوص  در  شود.  برطرف  همیشه 
اندیشیده شود. در این حوزه حتماً عوارض آلایندگی استان که درصدی از 
آن باید به شهرداری ها اختصاص یابد را از دولت مطالبه می کنیم که چرا 

تاکنون پرداخت نشده است.
وی با اشاره به میزان بدهی دولت در خصوص اختصاص ۳ درصد از درآمد 
ما اعلام شده دولت در سال ۹۷،  به  استان گفت: طبق آماری که  به  نفتی 
حدود ۴۰ درصد و در سال ۹۸، ۲۰ درصد و امسال تاکنون حدود ۱۲ درصد 
از آن ۳ درصد درآمد نفتی را به استان پرداخت کرده است. اگر این قانون 

است و حق مردم است، نمایندگان باید از وزارتخانه ذی ربط مطالبه کنند.
مشکلات  باید  که  کرد  تأکید  درویشیان  حجت الاسلام والمسلمین 
سکونتگاه هایی مانند کمپ بی و چمران حل شود. استاندار و فرماندار باید 
پیگیری کنند تا مشکلات این مناطق را برطرف کنند. اگر نیاز به اصلاح 
قانون و مصوبه دولت دارد، باید پیگیری شود. نمی شود ۳۰ سال این مردم 

با این حجم از مشکلات در این مناطق زندگی کنند.
وی در پایان گفت: هدف از این سفر صرفاً بازدید، شنیدن درد و دل مردم 
با  موارد مستندسازی شده و همراه  این  بلکه حتماً  نیست  ارائه گزارش  و 
پیشنهادهای اجرایی به مسئولان منعکس می شود و حتماً دنبال خواهیم کرد 

تا این پیشنهادهای اجرایی شوند.
بندر مدیران  با  جلسه  از  پیش  کشور  کل  بازرسی  سازمان   رئیس 

امام خمینی )ره( از بخش های مختلف این شهر بازدید و در دیدار چهره به 
چهره با مردم از آنان دلجویی به عمل آورد.

نماینده مجلس:

رئیس فراکسیون کارگری مجلس شورای اسلامی از پیشنهاد افزایش 
حقوق ۴۰ درصدی کارگران از سوی مجلس به دولت خبر داد.

علی بابایی کارنامی در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، درباره لایحه بودجه 
سال ۱۴۰۰ بیان کرد: متأسفانه طبق بررسی هایی که انجام شده بودجه 
سال آینده چندین ایراد اساسی دارد. نخست این که بودجه به جای واقعی 

بودن تعهدی است.
رئیس فراکسیون کارگری مجلس شورای اسلامی گفت: به طور مثال در 
بودجه سال ۱۴۰۰ گفته شده که ما روزانه چیزی حدود ۲ میلیون و ۵۰۰ 
هزار بشکه نفت خواهیم فروخت که باتوجه به شرایط تحریمی کشور 

اجرایی شدن آن سخت است.
وی ادامه داد: پیش بینی ما این است که در بودجه سال ۱۴۰۰ ما بین ۲۲۰ 

تا ۲۳۰ هزار میلیارد ریال کسری داشته باشیم.
این  ایراد بودجه سال ۱۴۰۰  نماینده مردم ساری خاطرنشان کرد: مهم ترین 
است که دهک های پایینی جامعه آن طور که باید به آنها پرداخته نشده است. 
امداد  کمیته  پوشش  تحت  افراد  مانند  آسیب پذیری  اقشار  داد:  ادامه  وی 
شده  دیده  درصدی   ۲۰ حقوق  افزایش  برایشان  گرفته اند  قرار  بهزیستی  و 

است و  یا افزایش حقوق کارگری شفاف نیست.
وی افزود: ایراد بعدی بودجه این است که بودجه تولید محور نیست و به 

شدت نگران این موضوع هستیم.
این است که  به هرحال توقع جامعه کارگری  بابایی کارنامی تأکید کرد: 
دولت مسیر بودجه اش را از مسیر تولید  عبور دهد و امنیت شغلی کارگران 

را در نظر بگیرد، بنابراین باید به این امر اهتمام ورزید.

باید  گفت:  بهداشت  وزارت  مکمل  و  ایرانی  طب  دفتر  سرپرست 
مجازات شیادان در حوزه طب سنتی بازدارنده باشد تا فرد خاطی دوباره 

اقدام به مداخله در درمان نکند.
نفیسه حسینی یکتا سرپرست دفتر طب ایرانی و مکمل وزارت بهداشت 
از  بیشتر  استفاده  بر ضرورت  تأکید  با  ایلنا  خبرنگار  با  در گفت وگو 
ظرفیت طب ایرانی در درمان کرونا بیان کرد: اینکه قبلًا از طب سنتی 
استفاده نمی شده و الآن به آن توجه می شود، درست نیست، چون طب 
سنتی از قبل هم ساختار خاص به خود را داشته و شامل ۸ دانشکده و 
۱۲ گروه آموزشی بوده و از تعداد سلامت کده ها و مراکز درمانی طب 

سنتی این امر مشخص است.
وی ادامه داد: اما علت اینکه اخیراً بیشتر به این موضوع پرداخته می شود، 

شرایط بحرانی کرونا است و هر عقل سلیمی می پذیرد که در چنین شرایطی 
باید از تمام ظرفیت و پتانسیل های موجود استفاده کرد و در امر پیشگیری و 

درمان می توان از ظرفیت این طب استفاده کرد.
حسینی یکتا گفت: ابلاغ معاون محترم درمان به دانشگاه های علوم پزشکی 
در خصوص بهره گیری از توان  متخصصان طب ایرانی و پزشکان دوره دیده 
در این حوزه  در کلینیک های تنفسی و استفاده از ظرفیت سلامت کده های 
طب ایرانی برای بیماران کرونایی نشانه رویکرد مثبت کل وزارت بهداشت 

و وجود هم صدایی در بهره گیری از این ظرفیت است.
نظام  با  سنتی  ادغام طب  بر خطر  مبنی  مطرح شده  انتقادهای  مورد  در  وی 
و  سنتی  از خدمات طب های  استفاده  بر  جهانی  سیاست  بیان کرد:  سلامت 
مکمل است و سازمان جهانی بهداشت از تمام اعضای خود خواسته تا با ادغام 
خدمات طب های سنتی و مکمل در نظام سلامتشان از این خدمات استفاده 
کنند، ایران هم در این خصوص قدم برداشته و بر اساس ماده ۷۴ برنامه ششم 
نظام  در  ایرانی  خدمات طب  ادغام  به  مکلف  بهداشت  وزارت  ملی،  توسعه 
سلامت است که در تمام سطوح نظام سلامت باید این اقدام صورت گیرد و 

منتقدین به مرحله ادغام خدمات طب ایرانی در سطح یک، به نظر می رسد که 
از جزئیات این طرح مطلع نیستند.

حسینی یکتا ادامه داد: در صورتی که اطلاعات کاملی از این موضوع دریافت 
کنند، نه تنها نگرانی و انتقادی نسبت به آن نخواهند داشت، بلکه جزو حامیان 
بهورزان را  ما آموزش  این مرحله  قرار خواهند گرفت، چون در  آن طرح 
داریم که بر اساس آموزه های تعیین شده طب سنتی و طی هماهنگی کامل با 
معاونت بهداشت انجام شده است و برای همه این محتواها همفکری شده و 
مورد تأیید نهایی نیز قرار گرفته است که اینها به صورت آموزه های بسیار 

ساده در خصوص سبک زندگی آموزش داده می شود.
وی افزود: برای ورود به این مرحله از ادغام،  ابتدا یک طرح تحقیقاتی انجام 
مختلف  مؤلفه های  بر  زندگی  سبک  اصلاح  آموزش  مثبت  اثرات  که  شد 
کیفیت زندگی اثبات شده و مقاله آن هم به چاپ رسیده است.  بنابراین نه 
تنها جای نگرانی وجود ندارد، بلکه تأکید می کنیم امیدواریم که با اجرایی 
شدن و عملیاتی شدن این طرح شاهد تغییرات بسیار خوب در سبک زندگی 

مردم و کاهش بیماری های غیر واگیر باشیم.


